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P R O T O K Ó Ł  Nr  1.2018 

 

Posiedzenia  Komisji Budżetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 

Środowiska 

 

         odbytego w dniu  05 grudnia 2018 roku  

 

  w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. JERZY  MOCH     -  /-/ 

 

 Zastępca Przewodniczącego 

 

    2.  RAFAŁ  BIAŁEK    -  /-/ 

 

Członkowie: 

 
3. DANUTA  CHARKO    -  /-/ 

 
4. KATARZYNA  WYŁUPEK   -  /-/ 

 
 
 
 

  Sprawdzono 
  Sporządziła : 

                                                                 pod względem merytorycznym  

            05-12-2018 /-/                                                                                                       ( prowadzący obrady ) 

             (data i podpis) 
                                                                                                       /-/  Jerzy Moch 

                    05-12-2018 
                        ( data  ) 
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Porządek posiedzenia Komisji Budżetowo - Rolnej … Nr 1.2018 z dnia               

06 grudnia 2018 r – godz. 9 00 

 

1. Opinia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 

2019-2025 i budżetu gminy Ustka na 2019 rok. 

2. Rozpatrzenie wniosków Komisji w spr. WPF i projektu budżetu na 2019 

rok. 

 

 

 

  W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jerzy Moch  –   Przewodniczący 

Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej stronę 

pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – Jodłowska - Wójt Gminy,  

Pani Lidia Orłowska -  Getler Sekretarza Gminy, Pani Jadwiga Dic Skarbnik 

Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Jerzy Moch, o godzinie 900 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 radnych, co wobec składu 

Komisji wynoszącego 4 radnych stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
 

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 
 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał pod 

głosowanie:  

 
 

Głosowało  -  4 

 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad 
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Ad. 1.  Opinia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

  Gminy Ustka na lata 2019-2025 i budżetu gminy Ustka na 

  2019 rok. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła priorytetowe zadania  inwestycyjne do wykonania w 2019 roku, tam 

gdzie są podpisane umowy na wykonawstwo. Ponadto przedstawiła plan 

wydatków  na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego.  
 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Zarządzeniami Wójta Gminy Ustka przekazano Państwu projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 oraz projekt budżetu Gminy na 2019 rok. 

Takie same dokumenty zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku celem wydania opinii. Wieloletnia Prognoza Finansowa została 

sporządzona  na podstawie analizy lat  2016, 2017  i  przewidywanego wykonania 

roku 2018.  Zawiera przedsięwzięcia bieżące i majątkowe zadań dłuższych jak 

rok  – zał. Nr 2 do projektu uchwały. Przedstawione jest również zadłużenie 

Gminy  i  spłaty w kolejnych latach oraz przewidywane wykonanie dochodów                    

i wydatków na lata 2019 -2015.  W związku  z sugestią RIO należy wprowadzić 

upoważnienie dla Pani Wójt dotyczące przekazania uprawnień do zaciągania 

zobowiązań, o których mowa  w ust. 3 kierownikom jednostek organizacyjnych. 

Wykreślono również przedsięwzięcia bieżące, które powodują ciągłość działania 

jednostki. Wykreślono: 

 utrzymanie czystości i porządku na terenie gminy Ustka, 

 odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których  zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne z terenu gminy Ustka, 

 kompleksowe oświetlenie na terenie gminy Ustka w latach 2017-2023, 

 świadczenie usługi oświetlenie oraz podniesienie standardu usług na 

terenie gminy Ustka 2018-2020, 

 programy szczepień ochronnych 

Dla WPF jest opinia RIO Gdańsk, uwag nie wniesiono.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie: 
 

 

> projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025, 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-
2025. 
 

 

 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-
2025. 
 

 

 

Projekt budżetu na 2019 rok 

 
 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- szczegółowo omówiła poszczególne załączniki do projektu budżetu. 

Podkreśliła, iż projekt budżetu Gminy Ustka na 2019 rok przewiduje do 

wykonania kwoty dochodów ogółem 51.260.000 zł , w tym dochody bieżące 

47.505.473 zł i dochody majątkowe 3.754.527 zł. Natomiast wydatki ogółem 

51.768.000 zł, w tym wydatki bieżące 41.083.000 zł i wydatki majątkowe 

10.685.000 zł. Budżet zamknie się deficytem w wysokości 508.000 zł. 

Zaplanowane jest również , po stronie przychodów wyemitowanie obligacje                    

w wysokości  3.000.000 zł, które będą przeznaczone na pokrycie deficytu oraz 

spłaty kredytów, pożyczek i wykup obligacji w wysokości 2.492.000 zł  
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Głównym źródłem dochodów są dochody z tytułu podatków i opłat lokalnych                     

w wysokości25.636.931 zł, część oświatowej subwencji ogólnej 6.489.676 zł oraz 

sprzedaż majątku 2.575.000 zł. Wyszczególniony jest również Fundusz Sołecki 

na 2019 rok w wysokości 622.380,33 zł. Uchwale budżetowej towarzyszą 

załączniki, z których wynikają kwoty przyjęte w budżecie. Wydatki majątkowe 

na poszczególne zadania przedstawia załącznik Nr 3 do uchwały budżetowej. 

Analizować w 2019 roku należy wydatki  oświatę, gdzie zabezpieczono kwotę  

9.164.311 zł, w tym otrzymane subwencje oświatowe 6.489.676 zł – z budżetu 

dokładany 2.674.635 zł. Dotacja podmiotowa  z budżetu  dla publicznej jednostki 

systemu oświaty prowadzonej przez osobę prawną inną niż jednostka samorządu 

terytorialnego lub przez osoby fizyczne, to kwota 1.328.314 zł, dotyczy to Szkoły 

Podstawowej w Gąbinie i Wytownie. Przy wykonaniu budżetu mówiłam, że nie 

są rentowne placówki oświatowe   w Gąbinie i Wytownie i należy zastanowić  się  

nad dalszą działalnością tych szkół.   Działalność tych placówek jest ze szkodą 

dla dzieci, ponieważ  4 km dalej jest piękna szkoła w Objeździe  dobrze 

wyposażona  ze świetlicą, salą gimnastyczną i o wysokim standardzie boiska.                    

W tym roku do oddziału I klasy  w Wytownie uczęszcza jedno dziecko.  Uważam, 

że należy analizować wydatki budżetu gminy.  Na Sesji zostanie odczytana opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu oraz zostanie 

przedstawiony  krótki pokaz multimedialny.                            

Bardzo proszę o wyrażenie zgody, by projekty uchwał dotyczące WPF i zmian                   

w budżecie  na 2018 rok tzw. „czyszczące” były przekazane na tablety w dniu                  

14 grudnia. 

 

 

 

Komisja przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

 

 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji  
- jaka ilość dzieci jest w szkole w Charnowie? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  
- w Charnowie nie ma takiego zagrożenia, ponieważ uczęszcza tam 100 uczniów.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Charnowo było zawsze trzecią szkołą najmniejszą lecz się ładnie rozwija. 

Wchodząc na halę sportową  w Zaleskich widać, że  hala „pęka w szwach”. Jest 

dużo dzieci i dużo rodziców.  Natomiast szkoła w Objeździe budzi niepokój 

ponieważ jest „garstka” dzieci na hali sportowej i są pustki. Mam informację, że 

całe piętro w szkole w Objeździe może być wyłączone z użytkowania 

oświatowego, a są koszty utrzymania budynku.  Szkoła jest przygotowana na 400 

osób, a obecnie jest 250. 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji 
- w Wytownie jest jedno dziecko w klasie I. Uważam, że w roku 2019 należy 

postawić wniosek o likwidację tej szkoły. Czy wniosek ten należy 

przedyskutować na Sesji? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na chwilę obecną nie podejmiemy żadnych czynności. Jest nowa Rada                               

i chciałabym, by  młodzi stażem radni zainteresowali się tą sprawą. Uważam, że 

kwestia wypowiedzenia umowy mogłaby nastąpić w 2019 roku. W miesiącu 

lutym temat można rozważyć szczegółowo na Komisjach Rady.  Wówczas 

będziemy mieć informację, o poszczególnych rocznikach i naborze do szkoły              

w Objeździe na rok szkolny 2019/2020. Rolą radnych i sołtysów będzie dotarcie 

do rodziców, rozmowy, spotkanie. W tej sprawie można zorganizować zebranie 

na świetlicy. Ja muszę rozmawiać z Dyrektorem szkoły.  Z roku na rok dzieci jest 

coraz mniej, a coraz więcej dzieci jest dowożonych z zewnątrz.   

 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji 
- szkoła  w Wytownie została doposażona w komputery i pomoce dydaktyczne. 

Co będzie w przypadku likwidacji. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jest to sprzęt Gminy i nie ma żadnego problemu z jego rozdysponowaniem. 

 

 

Radny Sławomir Fudala  
- mowa jest o szkole w Wytownie, a co będzie ze szkołą w Gąbinie? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- muszę porozmawiać z Dyrektorem szkoły w Gąbinie, ponieważ 

prawdopodobnie  Pani Dyrektor nabędzie prawa emerytalne i temat sam się 

rozwiąże. 

 

 

 

Radny Sławomir Fudala  
- wiem od mieszkańców Gąbina, że dużo dzieci wożonych jest do szkół                          

w Słupsku. 

 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji 
- dzieci dowożone są transportem Gminy do Wytowna, to mogą być dowożone                  

o 3 km dalej do Objazdy, ponieważ i tak są dowożone tym samym transportem. 

W Machowinie jest komfort z dowozem, ponieważ dzieci zabierane są spod 

domów.  

 

 

 

Radna Katarzyna Wyłupek 
- które drogi betonowe będą wykonywane w Starkowie? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- do wykonania są drogi betonowe w kilku miejscowościach . Idziemy w tym 

kierunku, by w pierwszej kolejności realizować te drogi, które są najbardziej 

potrzebne. Podam przykład:  są dwie drogi po 30 m do większej ilości domów 

mieszkalnych, a jedna jest 100 m do jednego domu. Uważam, że lepiej jest 

wykonać dwie drogi do większej ilości domów niż do jednego domu.  Nie mamy 

jeszcze zabezpieczonych środków na drogi, które powinny być  kryte dywanikiem 

asfaltowym. Pan Sołtys przedłożył wykaz dróg do wykonania. 

 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji 
- co zrobimy z nowo powstałymi osiedlami np. w Machowinie. Mieszkańcy tego 

osiedla chcą drogi betonowe. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- są to prywatne osiedla i mieszkańcy muszą we własnym zakresie  wykonać drogi 

wewnętrzne.   Mieszkańcy będą mówić – my płacimy podatki. Proszę Państwa, 

podatki te są niewspółmierne do ilości wykonywanych inwestycji i potrzeb. 

Należy mieć świadomość, że istnieje dylemat dróg wewnętrznych. Mieszkańcy 

muszą zdawać sobie sprawę z tego, że właściciel działki, który ją podzielił                            

i sprzedał,  miał obowiązek  uzbroić działki do sprzedaży, a uzbrojenie  wliczyć 

w koszty zbycia nieruchomości.  Jeżeli ktoś w obrocie prywatnym nabył działkę 

nieuzbrojoną, to ponosi tego konsekwencje.  Jako Gmina dajemy nieodpłatną 

możliwość włączenia się w sieć wod.-kan. na koszt własny i tym osobom nie 

naliczamy opłaty adiacenckiej.  

 

 

 

  

  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Jerzy Moch – Przewodniczący 

Komisji  poddał pod głosowanie: 

 

 

 

>  projekt budżetu Gminy Ustka na  2019 rok 

 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt budżetu na 2019 rok. 
 

 

 

 
Ad. 2..   Rozpatrzenie wniosków Komisji Rady.  
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Jerzy Moch Przewodniczący Komisji  
- odczytał wnioski Komisji dotyczące opinii na temat Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025oraz projektu budżetu na 2019 rok: 

 

1. Komisja Rewizyjna  opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt budżetu gminy Ustka 

na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią Wójt. Zał. Nr 1 do protokołu 

 

2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  opiniuje pozytywnie projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt 

budżetu gminy Ustka na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią Wójt. Zał. 

Nr 2 do protokołu 

 

3. Komisja Oświaty... opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt budżetu gminy Ustka 

na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią Wójt. Zał. Nr 3 do protokołu 

 

4. Komisja Uzdrowiskowa opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt budżetu gminy Ustka 

na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią Wójt. Zał. Nr 4 do protokołu 

 
 

 

 
Po zapoznaniu się z wnioskami Komisji Rady Gminy Ustka, Komisja 
Budżetowa... opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt budżetu 
gminy Ustka na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią Wójt nie 
wnosząc uwag. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek: 
 
 

Głosowało  -  4 

 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 
 
 
 
Radna Danuta Charko 

- proszę o podjęcie działań w  celu uporządkowanie przystanku autobusowego 

w miejscowości Grabno w kierunku Ustki (obalony murek, porozwalane cegły).  
 
 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                  

o godz.  10 40   zamknął  posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 

 

 

               Przewodniczył: 

Protokołowała          Przewodniczący Komisji 

/-/ Grażyna Frankiewicz      /-/   Jerzy  Moch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


